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Fastighetsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2016-03-15, § 9 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 15 mars 2016 kl. 16.30 – 16.38 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Tisdagen den 22 mars 2016 

  

 

Jan Valeskog Gunnar Würtz 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Jan Valeskog (S) ordföranden   

 

Margareta Stavling (S)  

Anders Göransson (S)  

Maria-Elsa Salvo (S)  

Åke Askensten (MP)  

Hanna Begler (MP) 

Mehdi Oguzsoy (V)   

Mikael Eskman (M)  

Erika Wing (M)  

Tomas Tetzell (M)  

Helena Eklund (L)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Gunnar Würtz (L) för Richard Bengtsson (L)  

Elisabeth Hellström (M) för Henrik Sjölander (M) 

 
Ersättare:   

Anny Sandgren (S)  

Birger Kato (S)   

Sanna Sjögren (V)   

Leif Bokström (M)    

Lisa Fuglesang (KD)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Åsa Öttenius, Jenny Holmberg, Carina Jonsson, 
Christine Oljelund, Anna Wahlström och Pontus Werlinder samt 
personalföreträdarna Lawen Baderkhan och Reza Etemad §§ 1-14 och 
borgarrådssekreteraren Karin Kolk. 
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 § 9 
Utomhusbad på Järvafältet. Reviderat utredningsbeslut 
Dnr 2.6-117/2016 
 
Beslut 

Fastighetsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Fastighetsnämnden beslutar att ge fastighetskontoret i 

uppdrag att ta fram underlag till inriktningsbeslut till en 

kostnad om ytterligare 4 mnkr till totalt 5 mnkr. 

 
Handlingar i ärendet 

Fastighetskontorets och idrottsförvaltningens gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 23 februari 2016. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Jan Valeskog (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorens gemensamma förslag.  

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Helena Eklund m.fl. (L) och Mikael 

Eskman m.fl. (M) enligt följande: 

 

Alliansen har under många år drivit på för att utreda 

möjligheten till ett nytt utomhusbad på Järvafältet, det är 

därför glädjande att den rödgrönrosa majoriteten tar frågan 

vidare. Däremot så anser vi att staden måste våga lyfta 

blicken från att bara handla om ett utomhusbad till att titta på 

hur man kan utveckla andra verksamheter i anslutning till 

badet. För oss är det viktigt att den plats som slutligen väljs är 

en plats som lever året runt och inte bara under 

sommarmånaderna. Det kan, tillsammans med andra aktörer, 

vara intressant att titta på möjligheten att bygga ytterligare 

idrottsytor eller andra kommersiella verksamhet i anslutning 

till utomhusbadet.  

 

Vi tycker också att staden, i det kommande planeringsarbetet, 

bör titta på möjligheten att någon annan än staden driver 

badet när det väl ska tas i drift.  

 

Slutligen vill vi också uppmana fastighetskontoret att i dialog 

med idrottsförvaltningen arbeta för att göra grundliga 

utredningar för att stärka prognossäkerheten men även att se 

över förfrågningsunderlagen och skall-kraven i samband med 
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framtida upphandlingar. Detta i syfte att hålla kostnaderna 

nere.  

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Jenny Holmberg 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


